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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tiszte/t Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyülésrő l szóló 2012. év i
XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni Orbán Vikto r
Miniszterelnök Úrho z

„Mikor és pontosan milyen fejlesztések várhatóak a 23. és 25. számú főutak Bátonyterenye-Óz d
közötti szakaszának megújítása során? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Magyarország rövid- és középtávú közútfejlesztéséhez kapcsolódó infrastrukturális beruházáso k
összehangolásáról és azok 2022-ig történ ő megvalósításáról szóló 1371/2016 . (VII. 15 .) Korni .
határozat 1 . sz. melléklet 4 . pontjának (Költségvetési forrásból megvalósítani tervezett közútfejlesztés i
projektlista) 34 . alpontja rögzíti a 23 . és 25. számú főutak Bátonyterenye-Ózd közötti szakasz
fejlesztésének el őkészítését .

A fejlesztés mikéntjének vonatkozásában számos, sokszor egymásnak ellentmondó információ látot t
napvilágot, ezért kiemelten fontosnak tartanám, hogy a ténylegesen várható beruházásokról a térsé g
lakossága kapjon szabatos, közérthető tájékoztatást .

Kérem tehát Tisztelt Miniszterelnök úr felvilágosítását az alábbiakról :

1 . Ténylegesen mikor kezdődik, és várhatóan mikor fejeződik be a 23 . és 25 . számú főutak
Bátonyterenye-Ózd közötti szakasz fejlesztése az egyes útszakaszokon, illetve településeken ?

II. A fejlesztés eredményeképpen az országos közutakat úthálózati szempontból milye n
hálózati útosztályú utak kerülnek majd átadásra? (a közutak igazgatásáról szól ó
19/1994 . (V. 31 .) KHVM rendelet 2 . §-a szerinti besorolás szerint)

III. Ismeretes, hogy a NIF Nemzeti Infrastrttktúra Fejlesztő Zrt. megbízásából a VIA
FUTURA — PARTNER Konzorcium a 23. és 25 . sz. főutak Bátonyterenye — Óz d
közötti szakaszához több tanulmánytervet, tervvázlatot is készített . Mivel a beruházá s
megkezdésére a vonatkozó jogszabályok szerint záros határid őn belül sor kerül ,

Vona Gábo r
országgy ű lési képviselő



minden bizonnyal kiválasztásra kerültek már az egyes településeket, útszakaszoka t
érintő konkrét, megvalásításrq kerülő koncepciók .

Kérem Tisztelt Miniszterelnök Urat, hogy válaszában ezeket részletesen ismertetni
szíveskedjék .

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017. november 30 .

Tisztelettel :

Vona Gábor
Jobbik
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